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Veřejné zasedání č. 45 

konané dne 20.09.2018 od 19:00 hod. 

v klubovně v Bělči č.p. 17 

Přítomni: Jiří Vodička, Miloslav Kliment, Filip Kaštánek, Hana Lukešová,  

Omluveni: Miroslav Slanec, Miroslav Horák, Rudolf Fiřt 

Neomluveni: Jan Havelka 

 

 

 

PROGRAM: 

 

1. Úvod 

2. Zvolení zapisovatele 

3. Zvolení ověřovatele 

4. Schválení zápisu 44 

5. Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení  

6. Body na přidání  

7. Kanalizační přípojka Zahradní 

8. Zpráva auditora Atelier Svatopluk  

9. Výběr projektanta budova ÚM 

10. Přeložka vodovodní přípojky Zahradní 

11. Volební řád školské rady 

12. Usnesení o přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření smlouvy 

13. Věcné břemeno ČEZ - smlouva - oblast Pod Babkou 

14. Záměr prodeje pozemku p.č. 314/6 

15. Oprava pomníků 

16. Diskuse 

17. Závěr 

 

 

 
1) Zahájení 

 

Starosta Filip Kaštánek přivítal přítomné občany a zastupitele. Konstatoval, že prozatím není 

přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo prozatím neusnášeníschopné. 

Během čekání na některého ze zastupitelů seznámil pan starosta přítomné se zprávou o činnosti 

úřadu.  

 

 komunitní centrum Běleč, architektonická studie byla odevzdána v určeném termínu k 

30.6.2018, na zasedání č.46 budou předloženy nabídky na zpracování PD pro stavební 

povolení a inženýrskou činnost 

 Starosta představil vizualizaci komunitního centra Běleč a rozšíření Základní školy 

v areálu bývalého učiliště 
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 navýšení kapacity ZŠ, 31.8.2018 byla odevzdána PD pro stavební povolení a inženýrskou 

činnost, 3.9.2018 začalo vyřizování stavebního povolení, výsledek stavebního řízení 

očekáváme na přelomu roku 2018 a 2019 

 oprava střechy a zateplení budovy ÚM, probíhá výběr projektanta, plánovaná realizace v 

roce 2019, na zasedání č.44 jsme schválili smlouvu s administrátorem dotace 

 poničená místní komunikace investorem Stříbrný potok s.r.o. v Leči, vyjednali jsme 

opravu komunikace v Leči z příspěvku společnosti Stříbrný potok s.r.o., komunikace je 

opravena 

 opravili jsme i propadlou vozovku před klubovnou v Leči 

 udělali jsme nové povrchy v Mánesově a Sokolské, abychom zabránili poničení těžkou 

technikou, je povolen vjezd jen osobním autům, dodávkám a lehkým nákladním 

vozidlům 

 pracujeme na vzhledu dalších oprav ulic a chodníků s architekty a projektanty studie 

Sokolské 

 ulice Sadovou a Zahradní jsme nechali opravit zástřikem asfaltovou emulzí 

 opravy budou ještě probíhat ve vjezdu do Chrástecké a v ulici Na Cvičírně 

 nechali jsme opravit i kanálové vpusti a uzávěry vody (tzv. hrnky) 

 rekonstrukce technologie vodárna Vlence, získali jsme všechna vyjádření dotčených 

orgánů, podali jsme žádost o stavební povolení, čekáme na vyjádření MěÚ Beroun, 

zadali jsme zpracování rozpočtu, aby mohl proběhnout výběr zhotovitele 

 začali jsme diskuzi s projektantem nad rekonstrukcí vodovodu v Leči 

 zároveň jsme už začali pracovat na rozšíření vodovodu v Bělči 

 začala rekonstrukce hřiště ve Bělči, odebrali jsme některé vybavení a snížili cenu hřiště o 

500.000,- Kč, dostali jsme oznámení o přidělení dotace ve výši 1.136.000,- Kč, stavba 

probíhá podle harmonogramu, hotovo má být k 27.9.2018 Starosta zve přítomné k turnaji 

ve volejbalu a nohejbalu, který se koná 28.9.2018 na nově otevřeném hřišti ve Bělči. 

 staré vybavení jsme nabídli k přemístění, nebyl o něj zájem (bylo ve velmi špatném 

stavu) 

 řešíme poškození hřiště na Naučné stezce u pískovny s Policií ČR, která hledá pachatele, 

řešíme opravu a náhradu od pojišťovny, podle oznámení občana Bělče měly stanoviště 

Naučné stezky poškodit děti, ÚM i vyšetřovatel se domnívá, že šlo o těžkou techniku 

 řešíme poškození kanalizační šachty při opravách na nádraží v Litni, řešíme opravu a 

náhradu od najaté firmy, došlo také  k poškození vodovodního řadu a úniku vody, řešíme 

náhradu od SŽDC - oprava stála 16.000,-Kč. Pracujeme také  na opravě trámku drážního 

domku v Litni, od jara jednáme se SŽDC a máme opakovaný příslib opravy teď při 

výluce. 

 řešíme otázku odpadů, hledáme optimální řešení s odborníky na odpadové hospodářství 

 řešíme tzv. odpadovou turistiku, zachytili jsme RZ vozidla, které k nám přivezlo více než 

10 pytlů odpadu - naložená dodávka v okamžiku zaplnila 2 kontejnery 

 objednali jsme instalaci kamer ke hřbitovu a za kino 

 problémem zůstává neukázněnost některých - lahve nejsou zmáčknuty, krabice jsou 

prázdné v celém svém objemu, řešíme otázku sběrného dvora s lisem na plast a papír 

 dále máme hotovou studii rekonstrukce hřbitovní zdi a hřbitova, začínáme kreslit 

projektovou dokumentaci pro stavební povolení, příští týden proběhnou sondy do 

základů a stropů 

 pracujeme na uplatnění náhrady škody, která městysi vznikla při výstavbě 

kanalizace poslední nabídka v rámci mediačního řízení je 950 000 Kč  
 proběhla instalace nového zabezpečení ÚM (také s ohledem na GDPR) 
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 proběhlo další čištění komunikací a větší rozsah údržby zeleně firmou, jak bylo 

schváleno zastupitelstvem, a dále pracujeme na optimalizaci péče o zeleň 

 vyčistili jsme dešťovou strouhu v Nádražní 

 pracujeme na vyřízení stavebního povolení kanalizačních přípojek, někteří jedinci 

odmítají souhlas podepsat a ohrožují tak celkový provoz ČOV, při neexistenci stavebního 

povolení nám hrozí odstranění černé stavby, t.j. všech přípojek 

 vyřizujeme stavební povolení na nerealizované přípojky v některých ulicích, situaci 

komplikuje stálý odpor jednotlivců, kteří odmítají udělit souhlas s výstavbou 

 osadili jsme nové radary a také značky na autobusové zastávky, které byly sejmuty při 

výstavbě kanalizace 

 oddáváme, letos zřejmě překročíme hranici 50 svateb - je to obrovské penzum práce pro 

náš matriční úřad, zvlášť při oddávání cizinců 

 

Starosta seznámil krátce přítomné občany s programem, který měl být projednán 

2) Diskuse 

Pan H. se ptá na vizi ZŠ v budově bývalého učiliště – počítá se, že zde bude zejména 1.-3. třída 

ZŠ, 2 třídy družiny, školní jídelna, tělocvičny sportovní hřiště, počítá se též, že by se z části ulice 

Pode Zděmi udělala pěší zóna, po které by se děti mohly bezpečně přesouvat mezi budovami ZŠ. 

Pan Š. se ptá, zda se nějak uvažuje o omezení průjezdu nákladních automobilů, kteří si obcemi 

krátí cestu nebo se vyhýbají mýtnému – plánuje se úprava a omezení silnic. 

Paní S. se dotazuje, jak to vypadá s úpravou cesty od Johnny servisu do Bělče – Ve Bělči stále 

probíhají pozemkové úpravy ale přesto to vypadá že tato cesta zůstane v původním stavu, jen 

malý kus této cesty patří obci.  

Dále se ptá, zda už se podnikají kroky ke změně územního plánu. – Prozatím čekáme na změnu 

územního plánu kraje. 

 

3) Závěr 

Vzhledem k tomu, že je zastupitelstvo neusnášení schopné děkuje starosta Filip Kaštánek za účast 

a končí veřejné zasedání v 21:40. 

 

Zápis zapsala: Lucie Marková  dne ...................  .......................................... 
 

 

 

Starosta  Filip Kaštánek  dne .....................   ........................................... 
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